
Referat  

for Færøgades bestyrelsesmøde den 12. august 2024 kl. 16.30 i kælderen under færøgade 1 

1. Velkommen og præsentation bordet rundt 

Tilstede ved mødet var afdelingsbestyrelsens kasserer Rene, sekretær Sandra og formand 

Christine, suppleant Jette og afdelingens vicevært Jimmy. Samt Oliver, en beboer fra 

afdelingen, som ville præsentere sit forslag til det kommende afdelingsmøde. 

2. Gennemgang fra referatet fra sidste møde 

Der var ikke noget at bemærke. 

3. Orientering fra viceværten 

- Jimmy har planlagt tagudskiftning på redskabsskuret, fordi taget smuldrer. Men han har 

svært ved at få fat i tagplader pga. knaphed i byggemarkederne.  

- Jimmy er i gang med at skære kanten af græsplænerne ud mod fliserne. 

- Jimmy har købt og samlet et nyt borde/bænkesæt, som erstatter det ene som er ved at 

falde fra hinanden. Det har kostet 995 kr. 

- Der er revner og løs beton i tre trappeskakter, det koster meget at få en murer udefra til 

at lappe det, derfor vil Jimmy prøve at gøre selv.  

- Til vinter bliver der fældet nogle høje syge træer, Jimmy regner med at gøre dette selv, 

med lidt hjælp fra nogle kollegaer. Jimmy og Rene undersøger steder, hvor der kan lånes 

en lift. 

- Mathias er i lære som ejendomsservicetekniker, har været her i færøgade hen over 

sommeren. Han har været en stor hjælp og der har været interesse for at beholde ham.   

Desværre er han på rotation i forskellige afdelinger for at få varieret erfaring. Der er stor 

interesse for at få ham når han er færdiguddannet, så nu må vi se      

4. Orientering fra den boligsociale arbejdsgruppe 

Den boligsociale arbejdsgruppe (bestående af Sandra og Christine) har været ude og snakke 

med beboere fra 15 husstande. Under samtalerne var der nogle emner som gik igen, dem 

har bestyrelsen diskuteret.  

- Vi er 42 lejligheder til et vaskeri, som nogle gange er lidt rodet. Der er ønske om vi i 

fællesskab bliver bedre til at rydde op efter os selv og får hentet vores vasketøj, så der 

er plads til alle. 

- Der er ønsker om flere legefaciliteter, dette er ikke en økonomisk mulighed, men der er 

andre muligheder i nærheden. Lommeparken lige overfor Færøgade er en fælles 

tilgængelig legeplads, som lige har fået nye ting. Storkereden Børnehus på 

Langelandsgade er tilgængelig udenfor deres åbningstid i alle hverdage, ferier og 

weekender.  

- Der er et ønske om fælles aktiviteter. Bestyrelsen arbejder videre på det og alle beboere 

vil få besked, når der er noget planlagt. 

- ”Caféen” er et fælleslokale afdelingen har til rådighed i kælderen under nr. 1. Vi kan ikke 

lave nye arrangementer dernede pga. brandregler. Jimmy vil undersøge hvad det vil 

kræve at få en ekstra dør i rummet. 



- Cykelparkering bag huset er et stort ønske. Beboerne i nr. 7 har taget initiativ, sammen 

med Jimmi, til at få ryddet plads til cykelparkering, der hvor der står en gammel bænk 

op ad muren. 

- Der var ikke stemning for at lave en facebookgruppe.  

- Der var et bredt ønske om at få referater sendt via mail. Bestyrelsen undersøger 

mulighederne.   

- Generelt er beboerne glade for at bo her og folk respektere hinanden. Ligeledes var der 

bred tilfredshed med vores nuværende vicevært.  

Vi takker dem som kunne svare på vores spørgsmål. Vi har trukket lod og har uddelt 

chokoladen. 

5. Præsentation af ide om fælles plantekasser 

Oliver kom og fortalte bestyrelsen om hans ide om fælles plantekasser, som er for alle 

beboere i Færøgade. En mulighed for at skabe samling og læring. Forslaget kan stemmes 

om til afdelingsmødet 

6. Udkast af bestyrelsens beretning 

Beretningen var godkendt 

7. Forslag til afdelingsmødet 

Der er stillet 3 forslag til afdelingsmødet. Forslagene kom fra beboere og ikke nogen fra 

selve bestyrelsen. De forslag er sendt ud til beboerne.  

8. Evt. 

Det næste møde er afdelingsmødet som er åben for alle beboere. Mandag d. 26. august kl 

17. i kælderen under nr. 1. Dette er jeres mulighed for at have indflydelse på afdelingen. 


